

黃金海岸1/2/3/4日遊

Gold Coast Land only 1/2/3/4 Days Tour

大小同價

Same price for Adult & Child

1天地接團 \$99
1 Days Land Only

2天地接團 \$285
2 Days Land Only

3天地接團 \$385
3 Days Land Only

4天地接團 \$485
4 Days Land Only

地接團限定
Land Only

四星級酒店含早餐
4 star hotel with breakfast



1 可倫賓鳥園+海洋世界 Currumbin Wildlife Sanctuary + Sea world

早上前往可倫賓野生動物園(鳥園)(\$50/\$40)親手餵飼七彩野生鸚鵡, 進入動物園參觀考拉, 鱷魚, 塔斯曼尼亞魔鬼, 澳大利亞野狗, 袋鼠及珍貴可愛的樹上袋鼠。中午前往'海洋世界'(\$90/\$79)遊玩, 觀賞海獅, 海豚表演, 參觀鯊魚館, 北極熊館及各項遊樂項目。若時間允許, 客人可自行詢問導遊去往其他景點參觀, 如鮑魚工廠或澳寶展覽館。(備註: 贈送行程須全團團友同意參加)

Visit **Currumbin Wildlife Sanctuary**(\$50/\$40), you can feed the colorful wild parrots, then take the train around the sanctuary to see koalas, kangaroos, crocodiles, Tasmania devil, Australian dingo and the precious lovely tree kangaroo. Transfer to **Sea World**(\$90/\$79) at noon, watch sea lions and dolphin show; follow by visit the shark bay, polar bear shores and other adventures. If time permits, guests can ask the friendly guide to visit other attractions, such as the abalone factory or opal exhibition. (Note: all participates on tour must agree with the additional itinerary)

兩人成行 Minimum 2 person

天天出發 Daily Departure

費用包含

Inclusions

膳食: 四星級酒店含早餐
4 star hotel with breakfast

交通: 黃金海岸機場及酒店接送
(早晚航班須有附加費)
Gold Coast Airport & hotel transfer

導遊: 專業中文導遊
Professional Chinese speaking tour guide

備註: 一天遊只包含CBD酒店接送
CBD hotel transfer only for Day Tour

費用不含

Exclusions

機票: 國際、國內航班機票及其稅
International, Domestic airfare&taxes

門票: 行程上列明的景點門票
(必須向導遊購買)
Admissions as indicated

膳食: 午、晚餐費用
Lunch & Dinner excluded

小費: 澳元5/人/天
Tipping AUD\$5/person/day

保險: 強烈建議購買各種旅遊保險
Travel insurance (strongly recommended)

消費: 一切純屬個人性質的消費
Personal expenditure

旺季: 旺季附加費請電話諮詢
Please call to check peak season surcharges

2 天堂農莊+電影世界 Paradise Country + Movie World

早上前往著名的天堂農莊(\$49/\$35), 可親手抱考拉照相, 參觀製作流浪者茶, 原始烤麵包, 馬術, 迴力標, 牧羊犬趕羊, 擠牛奶及剪羊毛等表演。中午前往電影世界(\$95/\$89), 體驗新奇有趣的歷險, 觀賞四維立體電影, 飛車特技表演, 卡通人物大遊行等項目。若時間允許, 客人可自行詢問導遊去往其他景點參觀, 如鮑魚工廠或澳寶展覽館。(備註: 贈送行程須全團團友同意參加)

Visit the famous **Paradise Country**(\$49/\$35) for amiable hugs koala photography, authentic shearing shed, watch our stockman and dogs work together to round up a flock of sheep or relax around the campfire to enjoy a traditional Billy Tea and damper as you experience the action of the outback. Transfer to **Movie World**(\$95/\$89) at noon, experience the 4D movie, racing show, thrill rides, all cartoon stars parade and other adventures. If time permits, guests can ask the friendly guide to visit other attractions, such as the abalone factory or opal exhibition. (Note: all participates on tour must agree with the additional itinerary)

3 夢幻世界+狂野水世界 Dream World + Wet'n Wild

前往參觀共有12個主題區的夢幻世界(\$99/\$89)探險刺激驚險的遊樂設施鳴欣賞精彩繽紛的表演, 隨後前往狂野水世界(\$79/\$74), 在這裡你可以盡情體驗玩水的樂趣。如在冬天參加, 可替換成夢幻世界自助午餐與跟考拉合照(需提前告知旅行社預定)。若時間允許, 客人可自行詢問導遊去往其他景點參觀, 如鮑魚工廠或澳寶展覽館。(備註: 贈送行程須全團團友同意參加)

Visit the fantasy world which have a total of 12 theme areas - **Dream World**(\$99/\$89), experience the thrills rides, amazing adventures and enjoy the wonderful performances. And then transfer to **Wet'n Wild**(\$79/\$74), enjoy and experience the fun of water sports and rides in park. If you attend the White Water World during winter, you can replace with Dream World buffet lunch and koala photo. (Booking essential, required inform agency in advance). If time permits, guests can ask the friendly guide to visit other attractions, such as the abalone factory or opal exhibition. (Note: all participates on tour must agree with the additional itinerary)

4 危險角+抓螃蟹 Danger Point + Catch a Crab

前往處於昆士蘭與新南威爾斯交界最著名的危險角(\$25大小同價), 遊客能體驗左腳踩在昆士蘭, 右腳立於新南威爾斯洲的一刻。優美的海岸線與白色燈塔屹立於海角, 遊客遠眺碧海藍天的景色, 足以令人流連忘返。之後前往參加當地人最愛的抓螃蟹(\$95/\$85), 為時2小時的行程體驗抓雅皮蝦, 河面釣蝦, 垂放蟹籠抓螃蟹和品嚐螃蟹。若時間允許, 客人可自行詢問導遊前往參觀UGG工廠。(備註: 贈送行程須全團團友同意參加)

Visit the famous tourist place - **Danger Point**(\$25 same price for adult & child), which located in between Queensland and New South Wales's border, visitors can experience the moment that each foot stand on 2 states. You will be attracted by the beautiful coastline and white lighthouse tour in the cape, surrounded by blue sky and sea. After going to a favorite activity in local - **Catch a Crab**(\$95/\$85), 2 hours cruise experience catch yabbies, shrimp, and crab catching and crab tasting. If time permits, guests can ask the friendly guide to visit local UGG factory. (Note: all participates on tour must agree with the additional itinerary)

黃金海岸 經典5日遊

Gold Coast Classic 5 Days Tour

5天巴士團 (週一,六): \$349/319起
5 Days Bus Tour (Mon/Sat): \$349/319

4天巴士/航空團 (週一,六): \$499/469起
4 Days Bus/Air Tour (Mon/Sat): \$499/469

4天航空/巴士團 (週二,日): \$499/469起
4 Days Air/Bus Tour (Tue/Sun): \$499/469

3天航空團 (週二,日): \$619/599起
3 Days Air Tour (Tue/Sun): \$619/599

Day 1 悉尼 Sydney → 麥考瑞港 Port Macquarie → 黃金海岸 Gold Coast

從悉尼出發途經中央海岸, 麥考瑞港, 大香蕉等名勝。於傍晚抵達世界著名的旅遊勝地—**黃金海岸**, 隨後前往酒店休息。

Depart Sydney and travel along the coastline via **Central Coast and Port Macquarie**. See the Big Banana in Coffs Harbour before arriving **Gold Coast**, then check into hotel in Surfers Paradise.

Day 2 可倫賓野生動物園(鳥園) Currumbin Wildlife Sanctuary → 天堂農莊 Paradise Country → 電影世界 Movie World

酒店早餐後, 前往可倫賓野生動物園(鳥園)(\$50/\$40)參觀, 親手餵飼野生鸚鵡。參觀天堂農莊 Paradise Country(\$49/\$35), 電影世界(\$95/\$89)遊玩各種項目, 如立體電影, 卡通明星大遊行等。晚餐(\$20/\$17)於唐人街。後返回酒店休息。

Visit **Currumbin Wildlife Sanctuary** (\$50/\$40), parrots feeding, and then to **Paradise Country** (\$49/\$35), **Movie World** (\$95/\$89), experience the 4D movie, racing show, thrills rides, all cartoon stars parade and other adventures, and then enjoy dinner (\$20/\$17).

Day 3 A、B、C 項目三選一 Choose 1 at time of booking 報名時預選

A: 陽光海岸布里斯班一天遊 Sunshine Coast Day Tour (\$100大小同價)

酒店早餐後, 前往**露沙海灘**及**陽光海岸一日遊**(四人成團一人數不足或旺季不開團)
After breakfast, enjoy a day in **Noosa Beach, Sunshine Coast** in Brisbane tour.

B: 海豚島一日遊 Tangalooma Day Tour (\$260連交通, 大小同價, 四人成團) · 報名時確認及預付

酒店早餐後, 前往**海豚島**體驗沙漠滑沙之旅, 午餐後可打沙灘排球, 游泳等, 也可尋找美人魚或潛水等75項娛樂活動。傍晚時親手餵飼野生海豚, 享受精彩的度假。
Enjoy a day at **Tangalooma Island**, explore up to 75 water based sport on island. Experience dolphin feeding before head back to Gold Coast.

C: 賓德堡+大堡礁 Bundaberg + Great Barrier Reef (\$220/\$120連交通)

酒店早餐後, 前往**1770碼頭**登船, 乘游船前往世界七大奇景之一'大堡礁'。乘坐玻璃小船前往珊瑚島遊覽後, 返回浮台享用西式自助午餐, 之後可選擇游泳, 浮潛或半潛。晚上返回黃金海岸酒店休息(8小時車程)。
Travel to **Town of 1770**, take the reef adventure to **Great Barrier Reef**, snorkeling and coral viewing from a glass bottom boat, buffet lunch on board. Return to gold coast in the evening.

Day 4 遊艇抓螃蟹 Crab Catching → 海洋世界 Sea World → 水陸兩棲車遊 QuackDuck → 螢火蟲遊 Glow Worms Tour

酒店早餐後, 乘坐游船**抓螃蟹**(\$95/\$85), 品嚐各種螃蟹。前往**海洋世界**(\$90/\$79), 擁有全世界最大的人工飼養鯊魚館, 觀賞北極熊, 神仙小企鵝, 海豚以及花式滑水表演。晚上觀賞南半球獨特的**螢火蟲**(\$99/\$95), 認識各星座, 之後返回酒店休息。
Head to experience the **Crab Catching Cruise** (\$95/\$85), crab tasting onboard. And then transfer to **Sea World** (\$90/\$79), see the seal and dolphin show ect. You can also attend to **Glow Worm night tour** (\$99/\$95).

Day 5 離開黃金海岸 Depart Gold Coast

酒店早餐後返回悉尼。大約晚上七點到達。
Return back to Sydney after breakfast.

費用包含 Inclusions

酒店: 4星級酒店
4 star accommodation
Bundaberg - 3.5星Motel

交通: 旅遊巴士交通
Coach transportation

導遊: 專業中文導遊
Professional Chinese speaking
tour guide

膳食: 酒店早餐
Daily breakfast

費用不含 Exclusions

機票: 國際、國內航班機票及其稅
International airfare, domestic airfare & Taxes

單人: 單房差AUD\$65/人/晚
Single supplement AUD 65/person/night

小費: AUD5/人/天
Tipping AUD\$5/person/day

門票: 行程上列明的門票費
Admission fee as indicated

保險: 建議購買各種旅遊保險
Travel insurance (recommended)

旺季: 旺季附加費請致電查詢
Please call to peak season surcharges

預訂條款 Terms & Conditions

① 12歲以下為小童價格, 如有任何需要, 請預先通知旅行社。
Child price which only applies to child under 12 years, if you have any special requirements, please notify your travel agent.

② 團友必須在車上經由導遊統一訂購門票, 請勿預先自購, 否則客人須補回每人每天\$50, 並於每天完團後收取。Passengers must book admission tickets through our guide; otherwise, \$50/person/day surcharge applies, to be collecting at the end of tour daily.

③ 如客人缺席任何一天行程或自行離團, 將收取每天\$50的 成本費或取消送機服務。
If passenger absent any of the day tours on classic tour or own arrangement, \$50/day service fee apply or cancel transfer service.

④ 旺季附加費(公眾假期, 學生假期, 比賽, 展會及中國新年期間等), 請電話諮詢。
Please call to check Peak Season surcharges.

⑤ 行程所列的景點門票僅供參考, 以當天景點門牌價格為準。Admission rates listed in itinerary are for reference only, and subject to change.

⑥ 出發日期14天前免費取消, 出發日期7天前取消將收取50%團費, 出發日期7天內取消恕不退款。(旺季期間一旦團確認後無法更改和取消) Cancellation 14 days before departure-no fees apply; cancellation within 14-8 days before departure-50% cancellation fees applied; cancellation within 7 days-non-refundable. No refund or change of date will be given in Peak Season.

⑦ 為保障所有乘客利益, 請參團客人準時在出發地點或接送地點等候, 逾時不到, 則視為自動放棄, 不予退款。Passengers must arrive pick up point on time, due to guide will leave on time to protect all other passengers on tour continued for their itinerary.

⑧ 特殊情況下列如人數, 天氣, 交通, 接送機等原因但不只限於此原因, 本公司保留修改行程, 取消或替換旅遊項目, 延長或縮短路程的權利。Special conditions occurred like weather, traffic, flight delay or more, we reserved the rights to change, amend or cancel the itinerary.

此行程屬文字及圖片描述性質僅供參考, 描述與現實的差異不構成爭議性。本公司及導遊有權視實際情況(天氣, 航班原因, 原定酒店已滿及其他特殊或不可抗力因素)做出適當的安排及調整。如因個人原因或其他不可抗力因素未能及時配合行程時間而產生的額外費用, 本公司不承擔任何責任。本公司保留最終決定和解釋權。This itinerary and pictures detailed are purely for reference only. Premier Vacations and our guide reserve the right to make appropriate arrangements to ensure the smooth running of the tour. Travellers must follow the set itinerary at all times. Premier Vacations has no responsibility for any loss or damage caused from incidents which Premier Vacations has no control. Premier Vacations reserve the right of final explanation.

您的特約旅行社:
Your Travel Agent

上車地點 Pickup point:

Hurstville 華英小廚.....6:00am
Chinatown - 78 Harbour st. Haymarket (悉尼國際免稅中心門口) 假日酒店旁.....6:50am
Chatswood RSL Club.....7:20am